

Financial Offer: Maintenance work of latrines in Al-Hol Camp in - NES. العرض المالي: أعمال صيانة المراحيض في مخيم الهول - شمال شرق سوريا						
#	Items Description	وصف العناصر	UNIT	QTY	UNIT PRICE (USD)	TOTAL PRICE (USD)
1	Metal door: Providing and installation metal door using the external frame from an angle metal line 4 cm * 4 cm, thickness 4 mm and internal from an angle metal line 3cm*3cm thick 3mm, and metal angle line in the middle of the door 3 cm * 3 cm * 3 mm with a metal sheet covering 2 mm thickness with painting three layers (one base +two oil paint)and rolling lock, hinges and all necessary, all the work should be done according to the site engineer instructions.	باب معدني: تجهيز وتركيب باب معدني بإطار خارجي من زاوية معدنية بخط 4 سم * 4 سم وبسماكة 4 ملم وداخلي من زاوية معدنية خط 3 سم * 3 سم سماكة 3 ملم وخط زاوية معدني في منتصف الباب 3 سم * 3 سم * 3 مم مع صفيحة معدنية بسمك 2 مم مع دهان ثلاث طبقات (طبقة اساس+طبقتان دهان زيتي)وقفل درفلة ومفصلات وكل ما يلزم ، يجب أن يتم جميع الأعمال حسب تعليمات مهندس الموقع.	M2	1,000		
2	Providing and implementing a layer of ordinary cement within the latrines, 10 cm thick, and the cement ratio is 250 kg / m3.With all the requirements With the removal of the old concrete , if anythe work is done according to the instructions of the site engineer	تجهيز وتنفيذ طبقة من الاسمنت العادي داخل المراحيض سماكة 10 سم ونسبة الاسمنت 250 كجم / م 3. مع كافة المتطلبات مع ازالة الصبة القديمة ان وجدت ويتم العمل حسب تعليمات مهندس الموقع	M2	600		
3	Removing the old squat and re-installing the squat made of ceramic with the necessary accessories, elbows, pipes and everything necessary.Work shall be carried out as instructed by the site engineer.	فك حجر التواليت القديم واعادة تركيب حجر تواليت عربي جديد المصنوع من السيراميك مع الملحقات اللازمة وكوع المدفع الانابيب وكل ما يلزم. يتم العمل حسب تعليمات مهندس الموقع	PCs	600		
4	Re-implementation of internal metal walls of corrugated sheets for latrines with a thickness of not less than 0.6 mm, with and removal of obstacles and all that is required. The works must be carried out according to the instructions of the site engineer.	إعادة تنفيذ الجدران المعدنية الداخلية من الصاج الموج للمراحيض بسمك لا يقل عن 0.6 مم مع إزالة العوائق وكل ما هو مطلوب. يجب أن تتم الأعمال حسب تعليمات مهندس الموقع	M2	400		
Grand Total cost in (USD)						

- NOTE:
- Our organization is not bound to buy the whole quantity mentioned in the Financial Offer.
 - Our organization is not bound to contract with one company and can split the award between one or more companies.
 - The Service must delivered to Al Hol Camp, as per the instruction of Our Organization's Supervisor.
 - The offered Price includes transportation, loading & unloading, and any other cost to deliver and Implementation to Al Hol Camp in North East SYRIA.
 - The company must submit approved site visit form and to be added to bid documents.
 - Cleaning the site after completing all implemented activities and remove the debris to the identified location by the local authority.

ملاحظة:

- منظمتنا ليست ملزمة بشراء الكمية الكاملة المذكورة في جدول الكميات.
- المنظمة ليست ملزمة بان تتعاقد مع شركة واحدة، و يمكن تجزئة العطاء بين أكثر من شركة.
- يتم التسليم الخدمات المذكورة اعلاه الى مخيم الهول في شمال شرق سوريا وحسب الخطة المقدمة من قبل مشرف المشروع للمنظمة .
- الأسعار المقدمة جميع المصاريف من نقل و تحميل و التسليم والتنفيذ للمناطق المذكورة في مخيم الهول في شمال شرق سوريا .
- يجب على الشركة تقديم استمارة زيارة الموقع موقعة و معتمدة من قبل المهندس المشرف للمنظمة و يجب ارفاقها مع مستندات العطاء المقدم.
- تنظيف الموقع بعد الانتهاء من جميع الأنشطة المنفذة وإزالة الحطام إلى الموقع المحدد من قبل السلطة المحلية.

Name of Signatory:_____

Title of Signatory:_____

Name of Bidder:_____

Signature & stamp:

Date of Signing:_____